



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2024-08-29

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

| | |
|---------------------|---|
| ORDFÖRANDE | ALEXANDER TERNSTRÖM |
| VICE ORDFÖRANDE | MARCUS JOHANSSON |
| KASSÖR | ELIAS RANGERT |
| SEKRETERARE | ELIN GUSTAFSSON |
| SKYDDSOMBUD | ELIN "LO" EKSTEDT |
| INFORMATIONANSVARIG | JAKOB FREDBY |
| ORDFÖRANDE DP | VIKTOR ROLF |
| ORDFÖRANDE F6 | ISA SUNDÉN |
| ORDFÖRANDE FNOLLK | GABRIELLA HOGMARM |
| ORDFÖRANDE SNF | NILS GRIMBECK |
| ORDFÖRANDE FOC | NICOLAS RENAUDO FRÅN §6 INCIDENTHANTERING |
| ORDFÖRANDE FARM | MIKAEL ERIKSSON |

§1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare

Mikael Eriksson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret

Alexander: Skickat mail och haft arbetskväll där vi organiserat styretdriven så det är lättare att hitta.

Marcus: Inte gjort något styretarbete men bra med mig.

Elin E: Har haft mycket att göra men det har gått bra.

Elin G: Har laddat upp första mötesprotokollet och lärt mig det. Tittar på lösningar för enkel justering.

Elias: Har hanterat många utlägg.

Jakob: Inte gjort så mycket men ska kolla på nyhetsbrevet nu.

§4.2 DP

Alla är lite småsjuka, lite sådär allmänt men kämpar på, mycket arr denna vecka.

§4.3 F6

Lite småsjuka men tacksamma för en lugnare vecka, endast FestU på lördag.

§4.4 FnollK

Mottagning rullar på, det är bra med alla.

§4.5 SNF

Det börjar dra igång, mycket nästa vecka men det ska bli kul.

§4.6 Foc

§4.7 FARM

Har haft årets räkfrossa som gick bra, alla räkor tog slut, nästan allt vin.

§5 Mottagningen hittills

Lite sjukdom i kommittéerna. DP har haft Tivolit som var kul, det såldes väldigt mycket slush. DP har mycket denna veckan men det är kul. Det går bra för NollK, ingen är jättstressad och det rullar på. F6 arr har gått bra,

lite stressigt på VTM då Focusbokning blev fel, men Nollan verkar nöjda. För övriga går det bra.

§6 Incidenthantering

Mötet går bakom stängda dörrar.

Beslut: Att stänga av en person från Focus samt sektionsarr under LP 1.

Beslut: Att stänga av en person från mottagningsarrangemang.

Beslut: Att inte ge ut några påföljder.

§7 Äskningar

Elias har fått in en ändrad äskning om Gomorgon som han har godkänt.

§8 Övriga frågor

§8.1 Kår-workshop

Om man vill hjälpa till med utveckling av kårappen samt ge förslag på förbättringar kommer kåren att ha en workshop i LV 1.

§8.2 Suicidpreventions utbildning

Det går en utbildning inom suicidprevention 11/9 18-20, vi får skicka 4 stycken från sektionen. Kommittéer ska kolla om någon vill gå, anmälan görs i mailet från SO.

§8.3 SaFT

SaFT kommer under hösten att vara i Uppsala mellan 15-17 november. De vill ha en preliminär anmälan senast 11/9. Alexander skickar ut en intresseanmälan.

§8.4 Kårens verksamhetsplan

AO har mailat om kårens verksamhetsplan, den är bra att läsa igenom om man vill skicka med något till en diskussion på FuM som är på söndag.

§8.5 Citypark hangout

För nya masterstudenter, de flesta internationella, ska det vara ett park-hang i Slottskogen den 7/9. SNF var där förra året men har i år sagt nej. Det hade ändå varit bra att presentera sektionen och vad den kan hjälpa dem med. Mikael ska kolla med övriga i FARM om kan ställa upp, isåfall kan säkert någon i SNF också vara med och kanske även Lo.

§9 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:12!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign